
Artikel 51 vragen CDA verkeersaso’s

Geachte voorzitter,
 
CDA is bezorgd over de ruimte die verkeersaso's in onze gemeente lijken te krijgen en de 
impact hiervan op de leefbaarheid en verkeersveiligheid. Wij zijn specifiek bezorgd over het 
onnodig harde optrekken van auto’s en motoren, het negeren van snelheidslimieten, cruise-
verkeer, en de geluidsoverlast veroorzaakt door knallende uitlaten en luide muziek. Het 
tegengaan van dit gedrag is essentieel, niet alleen om de overlast te verminderen, maar ook 
om de andere normale automobilisten in Zaanstad de gelegenheid te bieden om zich netjes te 
blijven verplaatsen. Verschillende fracties in de gemeenteraad, waaronder het CDA Zaanstad , 
hebben dit eerder onder de aandacht van het college gebracht.
 
Deze problemen lijken met name voort te komen uit een groep verkeersdeelnemers die zich 
herhaaldelijk in dit gedrag schuldig maakt, wat tot ergernis leidt onder veel bewoners, 
bezoekers en ondernemers. We zien nu dat andere grote steden, zoals Amsterdam en 
Rotterdam maatregelen nemen om lawaaioverlast in hun stedelijke gebieden aan te pakken, 
zoals het implementeren van 'lawaaiflitspalen'. Na een succesvolle uitvoering van pilots in 
andere steden, lijkt het ons wenselijk dat ook gemeente Zaanstad dergelijke maatregelen gaat 
nemen.
 
Hierom willen we graag de volgen de vragen stellen:
 
1. Kan het college aangeven welke concrete stappen genomen kunnen worden om de 
verkeersaso’s aan te pakken en de leefbaarheid voor Zaankanters te verbeteren?
 
2 Is het college bekend met de recente ontwikkelingen in andere steden, zoals Amsterdam en 
Rotterdam, waar 'lawaaiflitspalen' worden ingezet om deze overlast te verminderen? Zo ja, 
hoe beoordeelt het college de initiatieven van Amsterdam en Rotterdam ?

3. Is het college bereid om dergelijke lawaaiflitspalen in Zaanstad in te zetten en hierover in 
gesprek te gaan met betrokken partijen, rekening houdend met de positieve resultaten van 
soortgelijke maatregelen in andere steden? Zo ja, wat zijn de kosten hiervan en wat is de 
termijn waarop het college de implementatie van dergelijke lawaaiflitspalen in Zaanstad 
verwacht te realiseren?

 
Wij zien uit naar uw reactie en bedanken u bij voorbaat voor uw aandacht voor dit belangrijke 
onderwerp.
 
Met vriendelijke groet,
Nick Hendriks


